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KoMoRA AGENctJA I uNUTRASr,tutn
sLuZer ze znSnru LJUDI I tMovtNE
Ul. Tina Ujevica br. 1, Sarajevo
Datum: 10.05.2017. godine

ZAPISNIK

sa radnog sastanka Komore agencija i unutra5njih sluZbi za za5titu ljudi i imovine i

predstavnika Ministarstva unutra5njih poslova Tuzlanskog kantona

Radni sastanak je odrZan u srijedu 10.05.2017. godine sa podetkom u 11:00 sati u
prostorijama Ministarstva unutra5njih poslova Tuzlanskog kantona, ul. Turalibegova bb, u
Tuzli.
lspred Ministarstva unutra5njih poslova sastanku su prisusfuovali slijede6i udesnici:

- Husein Topdagi6, ministar unutra5njih poslova Tuzlanskog kantona;
- Kemal Suljkic, nadelnik Odjeljenja za koordinaciju i usmjeravanje;
- Edina Gardevi6, nadelnik Sektora za upravno-pravne i kadrovske poslove MUP-a TK;
- Jasmina Dulovi6, nadelnik Odjeljenja za upravno-pravne i kadrovske poslove MUP-a

TK;
- Enes Muri6, strudni savjetnik za nadzor i upravno rje5avanje u drugom stepenu MUP-

a TK.

lspred Komore agencija i unutra5njih sluZbi za za5titu ljudi i imovine sastanku su
prisustvovali slijede6i predstavnici:

- Malik Krivi6, predsjednik Upravnog odbora;
- Fahrudin Zeljkovi6 predsjednik Skup5tine;
- Mensud Cibra, 6lan Upravnog odbora;
- Amir Omerdi6, predstavnik Sector Security-a;
- Muhamed Memi5evi6, predstavnik BH Sigurnosti;
- Mehmed Kulo, predstavnik BH Sigurnosti;
- Hajrudin Halildevi6, predstavnik Sheriff Security-a
- Amel l5irlija, predstavnik Fitob-a;
- Eldin HadZi6, predstavnik A&M Security-a;
- Nihad Mulaosmanovi6, predstavnik Cobra Security-a;

Elvir Sahovi6, predstavnik Cobra Security-a;
- Amir Mehi6, predstavnik Flek Security-a;
- Jasmin Deli6, predstavnik Protection BiH;
- Asim Piri6, predstavnik Soko Security-a
- Amra HadZiabdi6, sekretar Komore.

Sastanak je otvorio Kemal Suljki6, pozdravio prisutne i pozvao ministra Huseina Top6agi6a
da se obrati prisutnima. Ministar unutra5njih poslova TK Husein Topdagi6, u svom izlaganju
je pozdravio prisutne, poZelio dobrodo5licu i zahvalio se na posjeti. lstakao je spremnost i

otvorenost Ministarstva unutra5njih poslova Tuzlanskog kantona za unapredenje postojede
saradnje sa Komorom i Agencijama za za5titu ljudi i imovine, istidu6i da MUP-a TK stoji na
raspolaganju i da samo zajednidkim snagama mogu joi bolje saradivati na zadovoljstvo svih
gradana. Takoder je naglasio da je u postupku konkursna procedura za radno mjesto
lnspektora za vrSenje nadzora nad provodenjem Zakona o agencijama i unutra5njim
sluZbama FB|H koje 6e u mnogome pobolj5ati postoje6u saradnju MUP-a TK sa Agencijama
za zaStltu ljudi i imovine i sa Komorom. Nakon Ministrovog izlaganja Kemal Suljkic je dao
rije6 predstavnicima Komore.
U tom pogledu Malik Krivi6 je pozdravio prisutne, zahvalio se na podr5ci i izdvojenom
vremenu kantonalnog ministra unutra5njih poslova i njegovih saradnika za odrlavarye
sastanka. U svom izlaganju Malik Krivi6 je iznio programske ciljeve Komore, nagla5avajudi



da pored odlidne saradnje Agencija i Kantonalnog ministarstva unutraSnjih poslova, Komora
Zeli pobolj5ati tu saradnju i izdici je na veci nivo. lznio je znatajan podatak da Komora u
svom sastavu broji 31 dlanicu, takoder je istakao da su Agencije za zaStitu ljudi iimovine na
podru6ju TK-a znacajan faktor sigurnosti i iznio podatak da u sluZbi za5tite ljudi i imovine na
tom podrudju radi cca. 850 za5titara, kao i da je 270 objekata na podrudju Tuzlasnkog
kantona pod fizidkom za5titom te oko 3690 objekta pod tehnidkom za5titom Agencija za
za5titu ljudi i imovine na podrudju Tuzlanskog kantona. Naglasio je da je ovo drugi sastanak
Komore sa predstavnicima KMUP-a na podrudju FBiH-e, obzirom da je Komora svoj prvi
radni sastanak odrZala sa MUP-om Kantona Sarajevo. lstakao je da Komora ima potpunu
podr5ku od strane FMUP-a kao i podatak da su predstavnici Komore dlanovi radnih grupa
Vlade FBiH-e u izradi Zakona koji se odnose na sigurnost i za5titu ljudi i imovine, Sto je
dovoljan pokazatelj davanju znadaja Komori. Pozdravio je inicijativu za uspostavljanje
lnspektorata za vr5enje nadzora nad provodenjem Zakona o agencijama i unutra5njih sluZbi
za za5titu ljudi i imovine pri MUP-a TK, smatrajuci da 6e se uspostavom lnspektorata postici
bolja medusobna kolegijalnost izmedu MUP-a TK i Agencija za za5titu ljudi i imovine na
podrudju TK-a, kao i spremnost dlanica Komore na saradnju i zajednidko ostvarivanje ciljeva
u osiguranju poslova za5tite ljudi i imovine na podru6ju TK-a. Takoder je istakao da bi volio
da ovaj prvi radni sastanak sa MUP-om TK bude uvertira za sastanke i sa komandirima
Policijskih uprava na podru6ju TK-a. U svom zavrSnom izlaganju je zamolio predstavnike
Komore da se pojedinadno predstave.

U daljem izlaganju prisutnim se obratio predstavnik Flek Security-a Amir Mehic koji je
takoder pohvalio i pozdravio inicijativu za uspostavljanje lnspektorata pri MUP-u TK i

istaknuo da je saradnja dobra ali da bi se mogla jo5 pobolj5ati. Sugerisao je na pojedinadne
istupe sluZbenika MUP-a na terenu da se de5avaju neki manji problemi a sve zbog
neupucenosti policajaca u ovla5tenja koja imaju za5titari u skladu sa Zakonom. Pohvalio je
da je najbolja saradnja sa policijskim organima u Br6ko Distriktu i poZelio da se saradnja sa
MUP-om TK izdigne na jedan '.,eci nivo i da bi se ostvai'ila i'avnopravna kolegijalnost a sve u
cilju obezbjedenja zaStite ljudi i imovine.

U predstavljanju Komore obratio se i Mehmed Kulo, predstavnik Agencije BH Sigurnost i

iznio problem kojeAgencije imaju u pogledu nelegalnog postavljanja video nadzora a samim
time vr5i se i zloupotreba lidnih podataka. Takoder je skrenuo palnju da se u odredenim
firmama u ulozi za5titara pojavljuju osobe koje nisu certificirane i samim time nisu ovlaitene
upotrijebiti ovla5tenja koja su zakonom propisana i zamolio da se u tom pogledu uspostavi
bolja kontrola na terenu iz razloga da se sprije6i nelegalan rad tih lica koja nisu strudno
osposobljena da bi obavljala poslove za5tite ljudi i imovine.

Kemal Suljkic, nadelnik Odjeljenja za koordinaciju i usmjeravanje se ispred Ministarstva
unutra5njih poslova Tuzlanskog kantona obratio udesnicima sastanka i naglasio da je
saradnja MUP-a i Agencija korektna, ali da uvijek moZe biti bolja. U pogledu odredenih
problema i manjkavosti za nelegalan rad, po njegovom mi5ljenju Komora bi trebala
poduzimati prijedloze za izmjene postojecog Zakona da bi se suzbio nelegalan rad na tim
poslovima. U diskusiju oko toga se ukljudio i Malik Krivi6 i istaknuo da je Zakon propisao da
lnspektor u pogledu nelegalnog postavljanja video nadzora i drugih nelegalnih radnji u tom
segmentu moZe rje5enjem narediti da se skine video nadzor ako isti nije postavljen u skladu
sa Zakonom i zakonskim odredbama. Takoder je zamolio da se organizuju sastanci sa ciljem
informisanja policajaca u pogledu ovla5tenja koja za5ttari imaju da bi se saradnja proSirila, jer
su i za5titari produZena ruka policajaca. U pogledu organizovanja sastanaka na temu
upoznavanja policajaca sa ovlaStenjima za5titara predstavnik MUP-a Kemal Suljkic je istakao
da 6e MUP-a TK kroz sastanke sa komandirima policijskih stanica nastojati da se policijski
sluZbenici malo bolje upoznaju sa ovla5tenjima za5titara, a sve radi osiguranja sigurnosti u
dru5tvu. U svom izlaganju je obratio pozornost Agencijama i na ovla5tenja za5titara u
obavljanju poslova za5tite ljudi i imovine jer postoje primjedbe i Zalbe na rad zaStitara na
terenu, sugerisao je da i za5titari trebaju upotrebljavati svoja ovla5tenja u skladu sa



propisanim zakonskim odredbama. Takoder je skrenuo pa2nju na no5enje orulja van radnog
mjesta i zamolio da se povede raduna u pogledu toga da za5titari na javnom mjestu ne bi
trebali nositi oruZje, osim ako nije u pitanju neka intervnecija u obavljanju poslova za5tite ljudi
i imovine. lstakao je da se samo zajednidkom saradnjom i radom MUP-a iAgencija zazaititu
ljudi i imovine mogu otkloniti nedostaci i poboljSati mjere sigurnosti na terenu. Pohvalio je i

rad Agencija u pogledu slanja obavje5tenja prema policiji kad se obavljaju poslovi
premjeStanja oruZia u obavljanju redovnih poslovnih aktivnosti Agencija. U daljem izlaganju
je prepustio rije5 svojim saradnicima. Prisutnim se obratila Edina Gardevic nadelnik Sektora
za upravno-pravne i kadrovske poslove i istakla da u administrativnim poslovima u radu sa
Agencijama nema nekih posebnih zamjerji, saradnja je izuzetno korektna. Rijec je prepustila
svom kolegi Enesu Muricu koji je iznio odredene dinjenice i saznanja u pogledu obavljanja
poslova za5tite ljudi i imovine. lstakao je da vlada veliko interesovanje pravnih i fizidkih lica
za osnivanje novih Agencija za obavljanje poslova za5tite ljudi i imovine na podrudju TK.
Takoder je istakao da u velikoj mjeri vlada zainteresovanost i fizickih lica za dobivanje
certifikata za obavljanje fizidke za5tite Sto 6e imati za posljedicu i otvaranje novih radnih
mjesta. U pogledu iznoSenja informacija u pogledu problema koji se javljaju u obavljanju
poslova je istakao da se manji problemi javljaju oko vracanja sluZbenih iskaznica i

neprijavljivanja promjena o statusu u Agencijama i skrenuo paZnju da se svaka promjena oko
statusa Agencije mora prijaviti u odredenom zakonskom roku radi evidentiranja tih promjena.
U pogledu periodidnih provjera sposobnosti rukovanja oruZjem i psihofizidke i zdravstvene
sposobnosti podsjetio je da su Agencije duZne da dostavljaju izvje5taje MUP-a redovno.
Prisutnim se obratila i Jasmina Dulovic nacelnik Odjeljenja za upravno-pravne i kadrovske
poslove MUP-a TK i ukazala da u potpunosti nije izvr5ena zamjena sluZbenih iskaznica a Sto
je u skladu sa propisanim zakonskim odredbama.
Predstavnici Komore su iznijeli problem oko Stampanja i popunjavanja sluZbenih iskaznica i

zamolili da se taj problem poku5a rije5iti jer se de5ava da se imena na sluZbenim
iskaznicama slabo vide a Sto dovodi do problema prilikom ovjeravanja kopija za prijave na
tendere. U pogledu dono5enja rje5enja za upucivanje na obuku precistavnici Komore su
zamolili ako je mogu6e da se taj proces ubrza da bi se blagovremeno mogle izvrSiti prijave
na konkurse za zaititare. lz MUP-a su rekli da su i oni ogranideni raznim provjerama tih lica
zakola se traZe upute ida 6e u svojim okvirima mogu6nosti poku5atitaj dio problema rije5iti.

U zavrinom izlaganju prisutnim se obratio Kemal Suljki6 ispred Ministarstva unutra5njih
poslova TK, zahvalio se prisutnim na sastanku i istakao da ce se u narednom periodu kroz
aktivnosti Ministarstva unutra5njih poslova TK problemi i nedostaci koji su na ovom sastanku
izneseni pokuSati rije5iti da bi se na najbolji mogudi na6in pobolj5ala saradnja i da MUP-a
stoji na raspolaganju Agencijamaza sva pitanja koja se ti6u obavljanja poslova za5tite ljudi i

imovine.
lspred Komore zazavrinu rije6 se obratio Malik Krivic izahvalio se na ukazanom povjerenju
i razumjevanjuza odrZavanje sastanka i da se u zakljucak sastanka uvrsti da se u narednom
periodu organizuju sastanci sa komandirima i nadelnicima Policijskih uprava da bi se
saradnja pro5irila, a i da Agencije obezbjede blagovremeno vra6anje sluZbenih iskaznica u
skladu sa zakonskim odredbama. U svom izlaganju je joi jednom izrazio punu spremnost
K agencija i unutra5njih sluZbi za zaititu ljudi i imovine za razvi)anjejo5 bolje saradnje i

stvaianja boljeg i potpunijeg sigurnosnog ambijenta u cjelokupnom drustvu.

Odjeljenja

lik Krivi6

usmjeravanje


